
Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS 

 

Protokoll från styrelsemöte  

 

Tid:  2016-05-25 

Plats:  Elektronen 

Närvarande: Göran Bengtsson (GB)  Kenneth Carlsson (KC) 

Stefan Johansson (SJ) Lars Juviken (LJ) och Håkan Ågren (HÅ). 

 

1.  Ordf LJ hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  a/  Presentation av ledamöter. 

  b/  LJ informerar att KDFF fortsatt är med i föreningen. 

 

2.  Konstituering av styrelsen. 

  a/  Val av vice ordf Jonny Sporrong. 

  b/  Val av kassör Håkan Ågren. 

  c/  Val av sekreterare, inget val gjordes. För dagens protokoll 

        valdes (HÅ). 

  d/  Övriga val.  Då ingen ny revisor utsågs på årsstämman,  

        kvarstår tidigare revisor Göran Bengtsson. Ingen adjunge- 

        rad ledamot valdes. 

  e/  Tecknande av föreningen, valdes förutom hela styrelsen, 

                  ordförande och kassören i förening.   

  f/   Disponering av föreningens bankkonton. 

        Styrelsen beslöt att ge fullmakt till Christina Jönsson, som 

    också sköter föreningens bokföring. 

  



3.  Val av justerare: 

  Kenneth Carlsson och Stefan Johansson valdes. 

 

4.  Godkännande av dagordning. 

  Godkändes.   

 

5.  Föregående protokoll, s-möte 2016-02-10 och årsmöte 

  2016-03-02. 

  Genomgicks och godkändes. 

 

6.  Rapporter. 

  a/  Ekonomi HÅ. 

     Håkan informerade om årsbokslutet 2015 och hanteringen 

    av vinsten. 

  b/  Påplangruppen LJ. 

    1/ Ang tisdagsträningen för F02 rapporterar Jan P att när- 

         varon nu bara består av ca 10 st från Tölö.  Styrelsen 

         beslöt att lägga ner den träningen för F02 och på Jan Ps 

         förslag bjuda in P01 och P00 till hösten 2016. 

        2/ Förslaget att ordna matcher för typ stadslag för P01 och 

         P00 har ännu inte kunnat genpmföras p.g.a. svårighet att 

          finna passande datum. 

    3/ En del klubbar har trots uppmaning ej betalt kostnaden  

         för tisdagsträning från 2014.  Jan P kontaktar dessa. 

    4/ På förfrågan om KGFS var intresserad att arrangera  

         gemensamma målvaktsträningar genom firman 

         ”Målvaktsträning.nu” (3st målvaktstränare från Halm- 

        stad).  Styrelsen beslöt att inte delta i detta.  Kullaviks IF 

        har kontakten och arbetar vidare på den. 

 

 



 

  c/  Hemsidan 

        Inget på detta mötet.   

  d/  HFF 

    Inget på detta mötet. 

  e/  LJ rapporterar om ett möte mellan Onsala BK och Aranäs  

        HK där klubbarna söker ett avtalsförslag som skulle gagna 

    spelare, som spelar både fotboll och handboll. 

 

7.  Uppdatering av medlemmars lag inom pojklag 15-17 år ingar 

  och juniorer. 

  a/  Antal lag 15-17 år  12 lag 

                         17-18 år    4 lag 

  b/  Hur många spelare: ingen uppgift. 

 

8.  Elitsatsningen LJ. 

  LJ informerar att intresset och engagemanget för att driva 

   frågan vidare är svalt.  Styrelsen var överens om att inte lägga 

  ner frågan. Man enades om att ställa ett antal frågor till för- 

  eningarnas styrelser och begära svar.  Var och en kommer med 

  förslag på frågor till nästa möte. 

 

9.  Ungdomsdomare. 

  a/  Faddrar till våra ungdomsdomare. Förslag och rekomenda- 

        tion om införandet har arbetats fram av styrelsen och till- 

    sänts samtliga föreninger. 

   b/  Kvaliteten på utbildningen från HFF diskuterades och leda- 

    möterna undersöker och delger sina egna uppfattningar. 

 

 

 



 

10.  Övriga frågor. 

  Inga. 

 

11.  Nästa s-möte 

  Beslöts till 2016-06-29. 

 

12.   Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

……………………………………………….                    …………………………………………           

Håkan Ågren mötets sekreterare                  Lars Juviken ordförande 

 

 

Justerare: 

 

 

………………………………………………..                 ………………………………………… 

Kenneth Carlsson                                             Stefan Johansson   

                                                                                      

 

       

    


